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Nieuws voor boer en boerderij
De stand der Landbouwgewassen in

Mei 1 950 in het algemeen niet

ongunstig.

Vergeleken met de stand in Mei van vorig jaar —
dal overigens zeer gunstig was — is de stand van
practisch alle wintergewassen thans lager. In verhou-
ding tot het tienjaarlijkse gemiddelde is het beeld echter
niet ongunst ig. Het betrekkelijk zachte en vochtige
weer van de afgelopen winter is gunstig geweest voor
de ontwikkeling van de gewassen, terwijl het droge
najaar Van 1949 gunstig was voor de grondbewerking.
Het nieuwe gewas had echter aanvankelijk te lijden
van vochtgebrek. De zware stand van de meeste dek-
vruchten van de vorige oogst was er de oorzaak van,
dat gewassen als karwij en klavers zich minder goed
ontwikkelden. De grote hoeveelheid neerslag na Octo-
ber 1949 is op de zwaardere gronden niet bevorderlijk
geweest voor de structuur. Op verschillende percelen
werd dan ook overlast van water geconstateerd. Een
voordeel is, dat de muizenschade, welke in het vorige
jaar in verschillende streken optrad, door de grote
regenval dit jaar wel minder zal zijn.
fÊ- el de standcijfers een niet ongunstig beeld ver-
tont i , mag hierbij niet uit het oog worden verloren,
dat o.a. van koolzaad meerdere percelen zijn omge-
ploegd en de cijfers dus betrekking hebben op de
overgebleven percelen.

De heer Joh. de Veer voorzitter van het

Bedrijfschap voor Vee en Vlees.

De Minister van Landbouw, Visserij en Voedselvoor-
ziening heeft — ter vervulling van de vacature, ont-
staan door het overlijden van de heer Tj. B. E. Kiel-
stra — de ondervoorzitter van het Bedrijfschap voor
Vee en Vlees, de heer Joh. de Veer te Schagen, be-
noemd tot voorzitter van genoemd bedrijfschap.
De heer de Veer zal deze funct ie vervullen naast zijn
werkzaamheden als Provinciaal Voedselcommissaris voor
Noordholland.

Telefoonverkeer met Makassar.

Het telefoonverkeer met Makassar is heden op de
oude voet hervat, met dien verstande, dat in Makassar
slechts de personen bereikbaar zi jn, die over een huis-
aansluiting beschikken.

Plaatselijk Nieuws.

Concert Muziekver. „Concordia". Het Zondag-
avond j 1. gegeven concert van genoemde vereniging
is goed geslaagd en er was vrij veel publiek welke
hebben kunnen genieten van de prachtige nummers
die ten gehore werden gebracht.

Loos alarm. Zondagavond joeg plotseling een tank-
auto loeiend door de straten in de richting Varssel.
Door terugkeer van een zoon van R. Beunk uit Indonesië
had men de woning zo helder verlicht dat het de
schijn gaf van Brand, zodat de brandweer onverrichte
zake kon terugkeren.

Weekmarkt. Op de heden gehouden weekmarkt waren
90 biggen aangevoerd. Prijzen 32'/2 tot 40 gulden per
stuk. Handel matig met wisselende prijzen.

Burgerlijke Stand over het tijdvak 16 t/m 31 Mei 1950.

Bevallen: A. Haverkamp-Schaftenaar, d. J. M. Lamers-
Roordink, zn. J. B. Claver-Cuppers, d. J. Meenink-
Lijftogt, d. M. Seesink-Ibink, zn.

Ondertrouwd: J. H. Franken en R. J. Willemsen.

Het is altijd

wat anders.

D'ene Zondag zit je lekker
Bij een kachel, die weer brandt,
D'andere Zondag lig je
In je badpak op 't strand.

's Maandags ga je naar kantoor toe
Met een zon-verbrande arm
Dn je loopt al weer te mopp'ren
Deksels, 't is nu veel te warm.

Je zou brieven willen schrijven
Naar de heren van de Bilt :
,,Zorgt u voor een beetje koelte
Liefst wat spoedig als u wilt".

Dan maakt de natuur ons strakjes
Met een enkel buitje blij,
Maar toch moppert heel de bende
't Mooie weer is weer voorbij.

't Is te koud of 't is te warm weer,
't Is te droog of 't is te nat,
Nimmer zijn we echt tevreden
Er mankeert nog altijd wat.

En zo worden de humeuren
Steeds weer door het weer vergald,
Eén raad zou ik willen geven
Neem 't maar zoals 't valt.

(Nadruk verboden —

alle rechten voorbehouden)

Zondagsdienst Doktoren :

Dr Augustijn en Dr Beems

H. Groot Roessink en E. J. Uenk, H. J. Ruesink en
D. G. Ruesink, G. J. Verstege en B. Nijland.

Gehuwd: A. H. Leisink en A. M. B. Mentink,
H. Dimmendaal en H. Denkers, G. Bretveld en D.
Overveld. J. J. Willemsen en W. Leenen, A. Blom
en M. J. Brunsveld.

Overleden: S. Jacobs, echtgen. van A. Cohen, overl.
9 Juli 1943, te Sobibor in Polen, A. Cohen, echtgen.
van S. Jacobs, idem, Louis Meijers, ongeh. overl. 14
Oct. 1941 te Mauthausen, S Jacobs, echtgen. van
S. Frankenhuis. overl. 27 Oct. 1941' te Mauthausen.

Damnieuws. Om het kampioenschap van kring
Zutphen, waaraan onze plaatsgenoten A. J. Heijink
en B. Momberg deelnemen, blijft het spannen.
A. Heijink heeft met vier andere spelers nog steeds
de leiding met 6 punten uit 4 wedstrijden.
B. Momberg heeft uit 5 wedstrijd 3 punten met l af-
gebroken partij.
We wensen onze damvrienden veel succes in deze
zeer leerzame competitie.

Collecte. De presidente van de plaatselijke afd. van
de U.V.V. vermeld, onder hartelijke dank aan de
U.V.V.-leden en niet-leden voor hun medewerking en
aan alle gevers voor hun welkome bijdragen, dat de
huis-aan-huis-collecte voor S.I.M.A.V.I. (medische hulp
aan Inheemsen) in deze gemeente heeft opgebracht :
Bekveld/Gooi f 50.80. Dunsborg f 37.—, Keyenburg
f 14.80, Noordink f 77.—. Varssel f 77.50, Markt
f 23.97, Hengelo-Dorp f 195.76. Totaal f 476.03.



Raadsverslag Hengelo-GId.
Maandagmiddag vergaderde de raad onder voorzitterschap
van Burgemeester F. van Hoogstraten. De heer A. Gasse=
ling was wegens ongesteldheid afwezig.
Na voorlezing van de notulen der vorige vergadering her*
innerde Weth. Tijdink aan de bespreking van het werk der
gemeentearbeiders, die in de beide vorige vergaderingen is
gevoerd en wijst h i j erop, dat zowel lofui t ing als k r i t i e k in
generaliserende zin werd uitgesproken. Hij vindt het daarom
bi l l i j k alsnog te verklaren, dat hij het oordeel van de heer
Jansen onderschrijft. Spr. heeft in het algemeen de arbeiders
de hand boven het hoofd willen houden, omdat hij persoon-
li jk geen reden tot klagen had. Verder wijst Spr. erop, dat
in de vorige verg. iets is scheefgelopen. Wanneer, aldus Spr.
de Wethouders met algemene of met nagenoeg algemene
stemmen gekozen zijn, dan houdt dit in, dat, onverschillig
of ze wel of niet voor hun taak berekend zijn, hetgeen ze
zeggen, waarheid is. Ware dit niet het geval, dan zouden
ze niet het vertrouwen van de raad hebben. Aangezien nu
in de vorige verg. de waarheid van een door spr. gedane
verklaring is tegengesproken, verzoekt Spr. de voorz. een
commissie uit de raad aan te wijzen, om na te gaan of Weth.
T i j d i n k in deze zaak al of niet vrijuit gaat.
De voorz. had gedacht dat over deze zaak genoeg woorden
gesproken zijn en dat ze afgedaan zou zijn. Als deze zaak
de heer T i jd ink zo /waar weegt, is spr. wel bereid (c over»
wegen of hij aan diens verzoek zal kunnen voldoen, doch
hij wenst daarover thans niet te beslissen. Weth. Tijdink
zegt, dat hij na afloop van de vorige verg. terstond aan de
secretaris zijn wens tot een nader onderzoek heeft kenbaar
gemaakt. Hij meent dat de raad het recht heeft te eisen, dat
een weth. waarheid spreekt.
Bij de ingekomen stukken bevonden zich o.m. de door Gedep.
Staten goedgekeurde raadsbesluiten tot het afkopen van plant»
recht langs de St Janstraat te Keyenburg van J. W. Otten
en W. H. Th. Zents en tot aanvul l ing van het reeds eerder
goedgekeurd raadsbesluit betreffende aankoop en rui l ing van
grond voor aankoop van een parkeerterrein voor de paar*
denmarkten, alsmede een gunstige beslissing van de Minister
van Onderwijs op het verzoek van de raad om bij vaststel*
ling van het bedrag bedoeld in art. 55 ter, Ie lid der L.O.
wet de O.L. school te Varssel buiten beschouwing te laten
De Commissie van Advies voor de uitvoering van de woon*
ruimtewet vestigt in een schrijven aan de raad de aandacht
op het groot aantal woningzoekenden in de gemeente en op
de noodzaak, om door uitbreiding van het aan ta l nieuw te
bouwen woningen in deze dringende behoefte te voorzien.
Naar aanleiding van dit schrijven wijst de voorz. erop, dat
in elke verg. de woningbehoefte een voorwerp van ernstige
en dikwijls langdurige bespreking vormt, zonder dat resul-
taten van betekenis worden bereikt. Herhaaldeli jk is op rui*
mere toewijzing van bouwvolume aangedrongen en B. en W.
zullen ook in de toekomst op dit aambeeld blijven hameren1.
De heer Oldenhave vraagt of het niet mogelijk is alsnog
een hogere toewijzing te vragen als schadeloosstelling van
de vermindering die destijds de toewijzing over 1948 heeft
ondergaan. Weth. Luesink zegt, dat nu de pogingen van
deze gemeente en naburige gemeenten tot het verkrijgen
van een aantal stuntwoningen op niets zijn uitgelopen, B.
en W. hun hoop gevestigd hebben op een plan van een
aangrenzende gemeente voor de bouw van woningen voor
een nog lagere prijs. In dit plan zou eventueel ook Hen«
gelo kunnen deelnemen. De heer Jansen zegt, dat de com*
missie zich op het standpunt heeft gesteld, dat er voor en*
kele gevallen beslist een oplossing komen moet, omdat voor
deze gevallen de tegenwoordige toestand niet langer kan
worden gehandhaafd. Daarom dienen alle zeilen worden bij-
gezet ter verkrijging van een hogere toewijzing of om te
komen tot bouw van goedkope woningen.
De voorz. wijst erop, dat woningbouw uitsluitend voor ge*
meenterekening niet mogelijk is, omdat de regering niet toe*
staat, dat de gemeenten in het exploi tat ietekort bijdragen.
B. en W. delen in een schrijven aan de raad mee, dat ze
rekening houdend met een, naar zij hebben vernomen,
door enkele leden van de raad uitgesproken wens, voorne-
mens zijn in de volgende verg. te komen met een voorstel
tot instelling, overeenkomstig de bepalingen van art. 61 der
gemeentewet, van enkele commissies welker taak het zal zijn
B. en W. in het beheer van bepaalde takken van de huis-
houding der gemeente bij te staan. B. en W. denken hier-
bij in het bijzonder aan een commissie voor de financiën
en voor openbare werken. Zij zijn van oordeel, dat het in
verband met de uitbreiding van de taak van het gemeente»
bestuur, van belang kan zijn, dat B. en W. bij de voorbe*
reiding van beslissingen over belangrijke zaken steun en
voorlichting van vertegenwoordigers van de raad on tvangen .
Verder delen B. en W. aan de raad mede dat de u i t voe r ing
van het bouwplan voor een dubbele middanstandswoning
aan de St Janstraat te Kevenburg vertraging heeft onder*
vonden, doordat de aannemingsom ui tging boven het sedert
korte tijd vastgesteld bedrag van f28,30 per m3. In verband
hiermee was het nodig de totale bouwkosten met f2500 a
f3000 te verlagen. De gemeentearchitect is er na overleg
met de aannemers en door het toepasser, van bezuinigingen

thans nagenoeg in geslaagd dit doel te bereiken zodat B.
en W. verwachten dat binenkort met de bouw zal kunnen
\vorden begonnen. Na een uiteenzetting van de wijze van
besteding van het ten behoeve van gemeentelijke woning,
bouw gereserveerd gedeelte van het volume 1950, wijzen
B. en W. erop, dat ze behalve de dubbele woning aan de
Ruurloseweg en die te Keyenburg, voornemens zijn aan de
Zuivtlweg een blok van 5 arbeiderswoningen te bouwen.
Ze worden hiertoe in staat gesteld door de toekenning van
een extra toewijzing van 180 m3 en door voor dit doel ook
te bestemmen de tweede helft van de industrietoewijzing van
560 m3. Bedoelde helft, aanvankelijk toegewezen aan de
f i rma Seesing te Keyenburg, kan door deze niet worden
aanvaard, omdat haar intussen een pendelwoning voor een
lid van haar personeel is toegekend, waarom ze er prijs op
stelt , dat de gemeente de bouw van bedoelde industriewo-
ning op zich neemt. Bouw van een enkele woning is om
financ ië l e redenen niet mogelijk en ook door de bouw van
de vijfde woning aan de Zuivelweg zal aan het verlangen
van de firma Seesing tot beschikbaarstelling van een woning
voor een van haar werknemers kunnen worden voldaan.
De heer Oldenhave vraagt of het de bedoeling is de vijf
woningen aan de Zuivelweg in één blok te bouwen. De
voorz. antwoordt bevestigend ; bouw in één blok is het voor-
deligste. Bouw van een blok van 3 woningen te Keyenburg
is niet mogelijk, omdat daar ruimere bebouwing moet wor-
den toegepast. Weth. Tijdink zegt, dat de regering eist, dat
normale woningen worden gebouwd voor de prijs van,.stunt-
woningen. Het gevolg hiervan is, dat op allerlei wijze het
bouwplan moet worden beknot, hetgeen ertoe leiden zal dat
na verloop van een aantal jaren toch de kosten moet wor-
den gemaakt, die thans worden bespaard, omdat anders de
woningen niet meer te verhuren zullen zijn.
Naar aanleiding van het adres van een zestal caféhouders,
waarin ze verzoeken de vermakelijkhcdenbelasting voor
kleinere dansruimten te verlagen, zijn B. en W. tot de con-
clusie gekomen dat houders van kleine zalen door het be-
staand tarief, n.l. f25 voor minder dan 50 m2 en f 50 voor
50 en meer m2 in verhouding tot de exploitanten van grote
ru imten , onevenredig zwaar worden belast en dat dus her-
ziening van het tarief gewenst is. Deze herziening zal zich
echter naar hun mening ook moeten uitstrekken over del
grotere dansruimten, in die zin, dat, uitgaand van een be-
paald minimum, ook geleidelijke opklimming wordt verkre-
gen, t e rw i j l zij bovendien van oordeel zijn, dat verminde-
ring van de belasting voor kleinere zalen gepaard behoort
te gaan met verhoging van het tarief voor grotere gelegen-
heden, zulks ter voorkoming van een lagere totale opbrengst
der belasting. B. en W. hebben op grond hiervan het vol-
gend tarief ontworpen : voor lokaliteiten met een oppervlakte
van minder dan 50 m2 f20, 50—100 m2 f30, 100-150 m2
f40 , 150-200 m2 f60, 200—250 m2 f70, 250—300 m 2 f 8 5
300 m2 en meer f 100, en geven de raad in oveweging dit
tarief vast te stellen. De heer Oldenhave ziet enige onbillijk-
heid in het ontworpen tarief, omdat het geen rekening houdt
met de gelegenheden, waarin b.v. op de kermisdagen slechts
een deel van de dag wordt gedanst. De voorz. wijst erop,
dat de door de heer Oldenhave bedoelde caféhouders ook
vergunning kunnen krijgen. De heer Tijdink veronderstelt
dat bij het bepalen van de tijd gedurende welke de café-
iiouders gelegenheid tot dansen willen geven, ook financiële
overwegingen van invloed zijn.
De heer Oldenhave zou voor dansen tijdens een bepaald
gedeelte van de dag een afzonderlijk tarief willen vaststellen.
Weth. Tijdink acht dit niet mogelijk, omdat er ook dan on*
bi l l i j kheden zullen blijven, doordat niet alle zalen in gelijke
mate t r ekken . Ook de heer Brus bepleit een verschillend
ta r i e f voor b.v. hele of halve dagen. Weth. Tijdink zegt,
dat men het tarief zou kunnen halveren, wanneer slechts
een deel van de dag bal wordt gegeven op kermisdagen,
doch er dient tegen gewaakt te worden, dat de gemeente-
f inancien niet in gevaar worden gebracht. De gemeente
heeft ook op de kleine bedragen te letten. Niettemin ge-
voelt spr. de bezwaren en zou hij een aanvulling in de door
de vorige sprekers bedoelde zin wel kunnen verdedigen.
De heer Ruesink meent, dat de gevolgen van een dergelijke
w i j z i g i n g moeili jk zijn te overzien, terwijl de ht*er Weenink
van oordeel is, dat het ontworpen nieuwe tarief billijk is en
door de raad dient te worden aanvaard. De voorz. vreest,
dat een wijziging zoals door verschillende leden is bepleit,
bij Gedep. Staten bezwaar zou ontmoeten, ook omdat het
t a r i e f , wanneer het billi jk zou moeten werken, te gecom-
pliceerd zou moeten zijn. Weth. Tijdink meent dat de hou*
ders van kleinere zalen tevreden kunnen zijn met de be-
langrijke vermindering die ze zullen verkrijgen. De heer
Ik s>e l ink acht het voorstel de beste oplossing. Ook de heer *
Hiddink acht de voorgestelde regeling juist, ook al kunnen
kleine onbillijkheden niet voorkomen worden, om grote klip-
pen te omzeilen. Het voorstel van B. en W. wordt hierna
aangenomen.
B. en W. stellen voor in te willigen de aanvraag van het
bestuur der R.K. lagere school te Keyenburg, om gelden te
ontvang voor verandering van de inrichting dier school,
bestaande in het aanbrengen van nieuwe toiletgelegenheden
en urinoirs met waterspoeling, ter vervanging van de bc-
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staande, die niet aan redelijke eisen van hygiëne voldoen-
De heer Kelderman vraagt of uitvoering van dit plan niet
tot het volgend jaar kan worden uitgesteld, omdat het moei«
lijk is, midden in het begrotingsjaar de gelden voor deze
uitgaaf beschikbaar te stellen. Weth. Tijdink zegt, dat het
gunstig advies van B. en W. gebaseerd is op het oordeel
van de Inspecteur en de districtsschoolarts. Beide zijn van
oordeel dat deze verbetering noodzakelijk is. De voorz.
merkt op, dat de beslissing van heden niets vastlegt omtrent
het bedrag dat beschikbaar zal worden gesteld. Dit zal bij
het aanbrengen van een begrotingspost aan het oordeel van
de raad worden onderworpen. De raad besluit, de gevraagde
medewerking te verlenen.
B. en W. stellen voor aan de Stichting „Het Centrum voor
Kraamzorg" voor 1950 een subsidie te verlenen van f57,50
berekend naar 25 cent per verzorgingsdag ten behoeve van
ingezetenen dezer gemeente over '49. De hr üldenhave had het
beter gevonden met behandeling van deze subsidieaanvraag
te \v lichten tot de begroting voor 1951. Hij vindt het minder
juist tussentijds n ieuwe subsidies te verlenen. Weth. Tijdink
/egt, dat B. en W. het met de opvatt ing van de heer ( )! =
deuhave wel eens zijn, maar omdat het hier slechts een
gering bedrag betreft , hebben zij niet het oog op het nut t ig
werk , dat de Stichting doet, geen aanleiding gevonden, hel
verzoek aan te houden. Meer en meer b l i jk t dat de z.g.
burenhulp bij bevallingen niet meer bevredigt en dit besef
zal nog verder moeten doordringen, üok de heer Jansen
is van oordeel, dat liet geen aanbeve l ing verdient . subs id ie=
aanvragen anders dan bij de jaarl i jkse begroting te behan*
delen. De heer Kelderman vraagt, hoe het staat met aan*
vragen om subsidieverhoging voor de muziekverenigingen.
Weth. T i jd ink antwoordt , dat hieraan voor de gemeente
grotere uitgaven verbonden zijn. De bedoeling is deze aan=
gelegenheid bij de begroting voor 1951 onder de ogen te zien.
In verband met een opmerking, door Ged. Staten ge"
maakt met betrekking tot de onlangs opnieuw vast-
gestelde verordening op de heffing van opcenten op
de grondbelasting, welke opmerkingen slechts van for-
mele aard zijn, wordt deze verordening met in acht-
neming van deze opmerking, nader vastgesteld.
B. en W. brengen ter kennis van de raad, dat blijkens
onlangs van de Ned. Heide Mij. ontvangen inlichtin-
gen de mogelijkheid bestaat, wegen, die uit een oog-
punt van landbouw van belang zijn, te verharden met
subsidies van de Cultuurtechnische Dienst. Genoemde
dienst heeft te kennen gegeven dat voor verbetering
op deze wijze in aanmerking kunnen komen de Zei-
hemseweg en de weg van "het Zelle" naar de Vars-
selse molen. B. en W. menen, dat het minder gewenst
is, thans om verharding van de Zelhemseweg een be-
slissing te nemen. Deze verharding kan slechts tot
haar recht komen, wanneer ze ook op het aansluitend
gedeelte in de gemeente Zelhem zou worden toegepast.
Hiervan zal echter voorlopig geen sprake zijn, omdat
men rekening houdt met de mogelijkheid, dat de weg
na verloop van tijd van wege de provincie zal worden
verhard en deze verharding dan aan hogere eisen
zal moeten voldoen. B. en W. bepalen zich daarom
ertoe, voor te stellen thans in beginsel omtrent ver-
harding van de weg Zelle-Varsselse molen te beslissen.
Deze beslissing achten zij gewenst met het oog op de
behandeling van de subsidieaanvraag, die intussen reeds
bij de Cultuurtechnische Dienst is ingediend. De kosten
van dit werk worden geraamd op f32.615.— waarvan

aangenomen, dat een subsidie van 50°/<> wordt ver»
leend, ten laste der gemeente zal blijven i f 17.000.—,
welk bedrag nog kan worden verminderd met f 3300.—
wegens het verschil tussen de door de Heide Mij. ge-
raamde kosten van benodigde puin en die van de puin
die intussen reeds langs de weg is aangebracht, naar
aanleiding van een aan B. en W. gedane aanbieding,
welke B. en W. in verband met de lage prijs hebben
gemeend te moeten accepteren, echter onder uitdruk-
kelijk voorbehoud dat de raad en Ged. Staten deze
uitgaaf goedkeuren.
De voorz. zegt te hebben geconstateerd, dat sommige
leden zich hebben verwonderd, dat nu reeds puin langs
de weg aanwezig is. Het was echter nodig terstond
over dit zeer aannemelijk bod te beslissen. Heï risico
blijft geheel voor de leverancier. B. en W. achten het
niet verantwoord dit aanbod te laten schieten. De
heer Oldenhave kan het hiermee niet geheel eens zijn.
L)e raad wordt hier voor een feit geplaatst. Wenst hij
niet aan dit plan mede te werken, dan zal zij toch de
puin moeten aanvaarden.Weth. Tijdink ontkent dit.
De puin is opslag van de fa. Kerkhofs. Wil de raad
de puin niet accepteren, dan zal de fa. ze weer moeten
weghalen. Deze voorwaarde is uitdrukkelijk overeen-
gekomen. De heer Oldenhave kan deze regeling niet
bewonderen, hoewel hij gaarne wil meewerken aan
verharding van deze weg, die hij een van de mooiste
in de gemeente vindt. De aankoop van deze puin eist
een vrij grote uitgaaf, waarvoor geen geld op de be-
groting staat. B. en W. hadden ook vooraf de raad
hiermee in kennis moeten stellen. Overigens vindt spr.
dat de Zelhemseweg in de eerste plaats voor verhar-
ding in aanmerking komt.
Weth. Luesink wijst erop, dat deze zaak niet voor de eerste
maal in de raad ter sprake komt. De raad wis t , dat subsi»
die voor de/e wegen zou worden aangevraagd. B. en W.
hebben verder nog geen enkele stap gedaan.
De heer Besselink zegt, dat de Zelhemseweg niet langer in
de tegenwoordige toestand kan worden gelaten. De heer
Oldenhave zou het beter vinden, dat eerst enkele andere
wegen in orde werden gemaakt. Spr. wijst op de Vuilestraat
op verbetering waarvan reeds lang is op aangedrongen.
Daarvoor hebben B. en W. nog geen middelen kunnen vin»
den, terwijl ze wel gelden willen beschikbaar stellen voor de
weg in Varssel. Weth. Luesink zegt dat deze vergelijking
niet juis is. Wanneer een subsidie van 50 pet. kan worden
verkregen, zou het niet verantwoord zijn, die gelegenheid
te laten voorbijgaan. De heer Kelderman is van oordeel,
dat op een beslissing van de provincie niet kan worden
gewacht. De heer Jansen kan met verharding van de weg
in Varssel wel accoord gaan, doch zou het betreuren, dat
hierdoor de verbetering van de Vuilestraat in het gedrang zou
komen. Weth. Tijdink zegt, dat B. en W. de hoop koesteren,
dat afgezien van verharding van de andere wegen met subsidie
van de Cultuurtechnische Dienst, verbetering van de Vuile*
straat mogelijk zal blijken. Hoewel gesproken is over uitvoering
in 3 of 4 gedeelten, komt het B. en W. beter en voordeliger
voor, het werk in eenmaal uit te voeren. Zo mogelijk kan hier»
op bij de begroting voor 1951 worden gerekend. Spr. zegt, dat
van verbetering van de Zelhemseweg door de provincie nog
geen sprake is. Het gemeentebestuur van Zelhem wil echter
een poging doen de weg op het provinciaal wegenplan geplaatst
te k r i jgen als schakel in de toekomstige weg Devcnter=Zutphen
Varsseveld.
Wanneer het mogelijk is subsidie te verkrijgen voor



deze weg, moet dit, ondanks de hoge uitgaaf die nog
voor de gemeente zal overblijven, geaccepteerd wor-
den. De door de Heidemaatschappij ontworpen ver-
harding beschouwt spr. als een afdoende verbetering.
De verharding zal een breedte van 4 m. hebben. De
heer Oldenhave is het met de heer Tijdink eens. Hij
is van oordeel, dat als een van beide plannen kan
worden uitgevoerd, de Zelhemseweg voorop moet wor-
den gesteld, hoewel hij het op prijs zal stellen, als
beide wegen kunnen worden verbeterd. De heer Hid-
dink gelooft, dat wanneer de belanghebbenden beseffen,
dat de uitgaaf voor verbetering van deze wegen van
de gemeente zware offers zal vragen, wel enige parti-
culiere bijdragen in de kosten kunnen worden verkre-
gen. Dit dient men niet te verwaarlozen. Men mist
echter nog teveel het gevoel, dat verbetering van die
wegen van groot belang is. Naar Weth. Luesink meent
is de oorzaak hiervan, dat men deze wegen meer be-
schouwt als een gemeentebelang dan als een belang
voor de aanwonenden, Weth. Tijdink vraagt of het
niet mogelijk is met de betrokkenen in overleg te tre-
den om te trachten bijdragen bijeen te brengen. De
heer Weenink meent dat dit in elk geval gebeuren
moet. De heer Kelderman zegt dat hierin ook de Coöp.
Zuivelfabriek moet worden betrokken. Aangezien de
raad eenparig van oordeel is, dat ook de Zelhemse-
weg dient te worden verhard, wordt thans in beginsel
tot verharding van beide wegen besloten, met dien
verstande, dat uitdrukkelijk wordt uitgesproken, dat
aan de Zelhemseweg voorrang zal worden gegeven.
Aan de Bijz. lagere landbouwschool te Vorden wordt
subsidie verleend ten behoeve van leerlingen uit deze
gemeente, en wel over 1949 9 X f20 en over 1950
voor 17 leerlingen het gemiddeld bedrag van het ex-
ploitatietekort met een maximum van f 10 per leerling
Het bestuur der R.K. Centrale school voor v.g.l.o. te
Gooi heeft zich genoodzaakt gezien, in verband met
het vertrek van de aan die school verbonden onder-
wijzeres over te gaan tot aanstelling van vakonder-
wijzeressen voor het onderwijs in nuttig handwerken
en eenvoudige huishoudkunde, omdat het niet moge-
lijk is gebleken in de vacature van onderwijzeres te
voorzien. In verband hiermee vraagt het bestuur toe-
kenning van een voorschot op de vergoeding voor de
beloning van die vakonderwijzeressen, die de raad kan
toekennen, tenzij hij van oordeel is, dat de uitgaven
zonder noodzaak zijn gedaan of hoger zijn dan nood-
zakelijk is. B. en W. stellen voor in afwijking van
het door het bestuur gevraagd bedrag toe te kennen
een bedrag berekend naar f90 per wekelijkse lesuur
per jaar, welk bedrag overeenkomt met de van rijks-
wege vastgestelde regeling.
De vergoeding over het gehele jaar zal dan f 900.—
bedragen. De heer Oldenhave vindt het niet juist, dat
de gemeente voor hogere uitgaven wordt geplaatst
door het feit, dat het bestuur er niet in geslaagd is
een nieuwe onderwijzeres aan te stellen. Ook andere
leden betreuren en zijn van oordeel, dat het schoolbe-
stuur moeite moet doen alsnog zo spoedig mogelijk in
de vacature te voorzien. Besloten wordt de aanvraag
in te willigen en er bij het bestuur op aan te dringen,
aandacht aan de vervulling van de vacature te blijven
schenken. Naar aanleiding van de circulaire van de
Minister van Binnenlandse Zaken van l April j . l .

wordt besloten aan het gemeentepersoneel over het
2de kwartaal van dit jaar een uikering te verstrekken
op gelijke voet als over het 1ste kwartaal, n.l. 15°/o,
10°/o of 5°/o van het maandsalaris, naar gelang van
de leeftijd van de betrokkenen.
Als datum van ingang van het aan de heer M. Hey,
onderwijzer aan de o.l. school aan de Ruurlosweg in
verband met opheffing van diens betrekking verleend
ontslag, wordt alsnog vastgesteld op 17 Juli a.s.
Aan de heer H. Bretveld, gemeentearbeider, wordt
met ingang van l Aug. a.s. op zijn verzoek eervol
ontslag verleend, wegens het bereiken van de 65-jarige
leeftijd.
Naar aanleiding van opmerkingen van Ged. Staten
betreffende de onlangs vastgestelde nieuwe verordening
op de secretarieleges worden in deze verordening enige
wijzigingen aangebracht. Deze wijzigingen hebben be-
trekking op het abonnementstarief voor raadpleging
van het kadaster, het abonnementstarief voor 250 in-
lichtingen uit het bevolkingsregister en de leges voor
het afgeven van bouwvergunningen.
Bij de rondvraag informeert de heer Kelderman of
spoedig met de restauratie van de toren zal worden
begonnen. Aan de oostzijde ontbreken nagenoeg alle
leien, zodat Het houtwerk dreigt te vergaan. De voorz.
antwoordt, dat gewacht wordt op de begroting van
de architect, die met de restauratie van toren en kerk
zal worden belast. Als deze is ontvangen, zal de raad
omtrent uitvoering van het herstel van de toren moe-
ten beslissen. De heer Ruesink zegt, dat de bewoners
van de Riefelderdijk er prijs stellen, een bewijs te ont-
vangen, dat de gemeente deze weg met de brug heeft
overgenomen. De toestand van de brug is zo, dat het
verkeer erover niet zonder gevaar is. De voorz. zegt,
dat zonodig een waarschuwingsbord tegen zwaar ver-
keer geplaatst kan worden. Ook vraagt de heer Rue-
sink of reeds beslist is over nieuwe verpachting van
het grasgewas op de bermen der wegen. Dat langs de
Vuilestraat moet zo spoedig mogelijk worden gemaaid.
Kan dit niet, dan is spr. bereid het gras op de berm
langs zijn grond op te ruimen. Verder dringt spr. aan
zo mogelijk dit jaar nog een gedeelte van de Vuile-
straat te verbeteren. De heer Oldenhave vraagt of het
voorstel tot herziening van de salarissen van het ge-
meentepersoneel, dat in de vorige vergadering is aan-
kondigd, thans spoedig is te verwachten, waarop Weth.
Tijdink antwoordt, dat het de bedoeling is spoedig met
de nieuwe regeling, waarin dan ook zal zijn begrepen
de vaste aanstelling van de gemeentearbeiders, te ko-
men. De heer Oldenhave vraagt, of, nu de tramrails
worden opgeruimd, niet de tijd gekomen is, medewer-
king te vragen van de heer van Ballegoijen de Jong
tot opruiming van een gedeelte van zijn voortuintje,
dat eee opstakel vormt voor het verkeer in de Spal-
straat. De voorz. meent, dat het beter is hiermee te
wachten, tot de algehele vernieuwing van de Spalstr.
aan de orde komt. De heer Besselink vestigt de aan-
dacht erop, dat te keyenburg geklaagd wordt, dat geen
plaars meer beschikbaar is voor berging van vuil . De
Voorz. zegt, dat het nodig zal zijn, dat B. en W. een
plaats aanwijzen, waar het vuil kan worden gestort,
hoewel dit niet gemakkelijk zal zijn.
Hierna sluiting.



Nieuws in het kort
Ambassadeur te Washington. In de vadature Van
Kleffens werd tot ambassadeur te Washington be-
noemd dr J. H. van Royen, die ambassadeur is Cana-
da was.

Koninginneharing. Een vaatje eerste Hollandse
Nieuwe werd H.M. de Koningin ten paleize Soestdijk
aangeboden, waarna een tweede vaatje naar Prinses
Wilhelmina op het Loo werd gebracht.

Zuiderzeemuseum. Zaterdag l Juli zal te Enkhui-
zen, in het vroegere Peperhuis het Zuiderzeemuseum
worden geopend.

Verkeersmisdadiger. Te Venray heeft een dronken
chauffeur een kinderwagen op een trottoir aangereden
waardoor het kind uit de wagen werd geslingerd en
gedood.

Reclasseringsdag. Op Zaterdag 17 Juni zal door
het gehele land een reclasseringsdag worden gehouden.

Goed afgelopen. Op de lijn Venlo-Nijmegen' ont-
spoorde een treinstel, waardoor enige wagons omsloegen,
doch de passagiers slechts lichte verwondingen opliepen.

Nederlands werk naar den vreemde. De Franse
regering liet bij de f irma L. Smit & Zn te Kinderdijk
een slibzuiger bouwen, welke 12 Juni wordt afgeleverd.

Tegen bos- of Heidebrand. In de militaire kazernes
zullen gedurende de zomermaanden speciale brandpi-
ketten aanwezig zijn, die zo nodig de bosbrandweer
assistentie kunnen verlenen.

Tegen de omzetbelasting. De bakkers- en banket-
bakkersorganisaties zullen een protestvergadering hou-
den tegen de voorgestelde verhoging van de omzet-
belasting, die voor vele bakkerij-artikelen van 3 op
8'/2 procent zal worden gebracht.

Wij doen mee. Twee Amerikaanse fregatten, de
Van Amstel en de Bitter, werden aan de Nederlandse
marine overgedragen.

Wederopbouw der Kerken. Van 17 Juli — 17
September zal een bijzondere postzegel worden uitge-
geven, waarvan de toeslag is bestemd voor de weder-
opbouw van de in ons land gedurende de oorlog ver-
woeste kerken.

Oranje boven. De Bond van Christelijke Oranje-
verenigingen viert 21 )uni zijn 40-jarig bestaan.

Haring en aardbeien. Ongeveer tegelijkertijd kwamen
de nieuwe haring en de eerste aardbeien van de koude
grond ter veiling.

•
+

•

•

•

•
+
+

•
+

Een bijzonder geval!
Wij namen een partij lederwaren over

voor een zo lage prijs, dat wij deze

artikelen werkelijk beneden halve prijs

kunnen verkopen.

Het zijn o.m. damestassen in
Rundleer netjes afgewerkt nu voor prijzen

vanaf f 4.50

Vlotte modellen in fijn kalfsleer (Tassen
van f 25 a f 30) nu f 9.50.

Dat wil zeggen prima leer nog beneden de
prijs van plastic.

Verder Plastic zomertassen, actetassen van
goed leer grote maat vanaf 4.95. In Kunst-

leer nog veel goedkoper.

Prachtige reizigerstassen met twee voor-
vakken prima leer, ver beneden de prijs.

Enige dubbele leren fietstassen, leren stuur-
tassen, Portemonnaies in vele soorten.

Komt in iedergeval even onze etalage
zien, U zult er van opkijken !

Stevord

•
•
•
+

•
•
+

•
•
+
+

Te koop
beste nieuw-melkte
en Neurende

Friese koeien

en vaarzen.
Zeer hoge productie tbc-vrij

B. BOERS,
Hummeloseweg Hengelo-G.

HH. Landbouwers

Heden Friese kalveren met

papieren.

J. Meijers, Tel. 253

Regelinkstraat

Tevens het adres voor

Wrak vee,

nuchtere kalveren

en vette kalveren

V. en A.V. „PAX"

Donderdagavond 1 uur aanvang

Athletiek-training

Baby-pakjes korte mouw

Kleuter-truitjes korte mouw

Fa A. JACOBS

Zondag tot 2 uur geopend

Voor mooie BRUIDSBOUQUETTEN en al

Uw andere BLOEMWERKEN zijn wij 't

Beste en Voordeligst Adres.

M. WIJNBERGEN,

Hengelo-Gld — Tel. 255

Thans voorradig voor zomerzaai:
Westerwolds Raygras N.A.K. gekeurd f 1.25 p. kg

Graszaden voor de aanleg van blijvend weiland.

Beperkte voorraad Zoete Lupinnen „Neven"

N.A.K. gekeurd voor kuilvoeder thans f 0.75 p. kg

Knolzaad halflange Andijvieblad N.A.K. gekeurd

f 2.~ p. kg

Knolzaad halflange Originele „Jobé" f 2.50 p. kg

Diverse bestrijdingsmiddelen o.a.:
D.D.T. stuif en spuitmiddel voor Coloradokever

en andere insecten

„Nolacieth" het nieuwe middel tegen distel en
andere onkruiden in graan en grasland.

Handverstuiver en rugsproeiers beschikbaar.

Waamelink's Zaadhandel
KEYENBURG - Tel. 334

KEIJENBURG.

Zondag van half negen tot half tien zal er vanuit de
parochiekerk alhier over de KRO een Kerkdienst uit-
gezonden worden. De predikatie houdt de Weleerw.
heer kapelaan Terborgh, terwijl de liturgische mis ge-
zongen door leden van de korenbond dekenaat Zutphen,
zullen worden uitgevoerd. Dit zal onder leiding staan
van dirigent van Stokkum uit Zutphen.
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